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AmMetLife
Bond Fund

The Fund aims to provide the Policy Owner with an opportunity to gain higher than the average income earned from fixed deposits, over the long-term investment horizon, mainly through investments in a diversified portfolio of fixed income securities. Returns will be 
obtained via growth in unit price rather than income distribution. 
Dana bertujuan untuk menyediakan Pemilik Polisi dengan satu peluang untuk mendapatkan pendapatan yang lebih tinggi daripada pendapatan purata yang diperoleh daripada deposit tetap, selama satu tempoh pelaburan jangka masa panjang, terutamanya melalui pelaburan 
di dalam pelbagai portfolio sekuriti berpendapatan tetap. Pulangan akan diperoleh melalui pertumbuhan harga unit berbanding pengagihan pendapatan.
本基金旨在透过投资在固定收益证券的多元化组合，在长期内让保单持有人有机会赚取高过定期存款的平均收益。 此基金透过单位价格增长以赚取回酬，而非收益分配以赚取回报。

The Fund principally invests into a diversified portfolio of Malaysian fixed income securities, mainly in Malaysian Government Securities, Corporate Bonds & Money Market instruments. The investment process involves seeking opportunities via active asset allocation and securities selection.  Portfolio management is focused on maintaining an optimally diversified 
portfolio of actively researched securities, using both the top-down and bottom-up approaches, to deliver maximum returns at an acceptable level of risks. 
Dana secara prinsipnya dilaburkan ke dalam pebagai portfolio sekuriti berpendapatan tetap di Malaysia, terutamanya di dalam sekuriti-sekuriti Kerajaan Malaysia, bon-bon korporat dan instrumen-instrumen pasaran kewangan.
Proses pelaburan termasuk mencari peluang melalui peruntukan aset aktif dan pilihan sekuriti. Pengurusan portfolio adalah tertumpu ke atas mengekalkan pelbagai portfolio optimal sekuriti yang dikaji aktif, menggunakan kedua-dua pendekatan atas ke bawah dan bawah ke atas, untuk mendapatkan pulangan maksimum pada tahap risiko yang boleh 
diterima.
本基金投资在以大马政府证券、公司债券与货币市场工具为主的多元化固定收益证券组合。
此基金的投资流程是透过积极的资产配置和证券拣选以寻找投资机会。投资组合管理注重于维持一个以经过深研的证券为中心， 同时使用自顶向下和自底向上的投资方法，在可接受的风险水平下提供最大的回报。
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AmMetLife
Dana Teguh2

The Fund aims to provide the Policy Owner with an opportunity to gain higher than the average income earned from fixed deposits with a lower level of risk as compared to equity funds, over the medium-term investment horizon, via exposure in Shariah-approved 
Malaysian equities and/or equity-related securities and Islamic debt and/or debt-related securities. Returns will be obtained via growth in unit price rather than income distribution.
Dana bertujuan untuk menyediakan Pemilik Polisi dengan satu peluang untuk mendapatkan pendapatan yang lebih tinggi daripada pendapatan purata yang diperoleh daripada deposit tetap yang berisiko lebih rendah berbanding dengan dana ekuiti, selama satu 
tempoh pelaburan jangka masa sederhana, melalui pendedahan di dalam ekuiti-ekuiti Malaysia yang diluluskan Syariah dan/atau sekuriti-sekuriti berkaitan ekuiti dan hutang Islam dan/atau sekuriti-sekuriti berkaitan hutang. Pulangan akan diperoleh melalui 
pertumbuhan harga unit berbanding pengagihan pendapatan.
本基金旨在透过涉足符合回教教义的大马股票与/或股票相关证券与伊斯兰债券与/或债务相关证券，让保单持有人在中期投资期限内，有机会赚取高过定期存款的平均收益，而风险又相对低于股票型基金。此
基金透过单位价格增长以赚取回酬，而非收益分配以赚取回报。

The Fund principally invests into a balanced portfolio consisting of Shariah-approved Malaysian equities and/or equity-related securities and Islamic debt and/or debt-related securities. The investment process involves seeking opportunities via active asset allocation and securities selection.  Portfolio management is focused on maintaining an optimally diversified 
portfolio of actively researched securities, using both the top-down and bottom-up approaches, to deliver maximum returns at an acceptable level of risks.
Dana secara prinsipnya dilaburkan ke dalam portfolio seimbang yang terdiri daripada ekuiti-ekuiti Malaysia yang diluluskan Syariah dan/atau sekuriti-sekuriti yang berkaitan ekuiti dan hutang Islam dan/atau sekuriti-sekuriti berkaitan hutang. 
Proses pelaburan termasuk mencari peluang melalui peruntukan aset aktif dan pilihan sekuriti-sekuriti. Pengurusan portfolio adalah tertumpu ke atas mengekalkan pelbagai portfolio optimal sekuriti-sekuriti yang dikaji aktif, menggunakan kedua-dua pendekatan atas ke bawah dan bawah ke atas, untuk mendapatkan pulangan maksimum pada tahap 
risiko yang boleh diterima.
本基金主要投资在一个包含了符合回教教义的大马股票与/或股票相关证券与伊斯兰债券和/或债务相关证券的组合。此基金的投资流程是透过积极的资产配置和证券拣选以寻找投资机会。投资组合管理注重于维持一个以经过深研的证券为中心， 同时使用自顶向下和自底向上的
投资方法，在可接受的风险水平下提供最大的回报。
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AmMetLife
Balanced Fund

The Fund aims to provide the Policy Owner with an opportunity to gain higher than the average income earned from fixed deposits with a lower level of risk as compared to equity funds, over the medium-term investment horizon via exposure in Malaysian equities and/or equity-
related securities and fixed income and/or fixed income-related securities. Returns will be obtained via growth in unit price rather than income distribution.
Dana bertujuan untuk menyediakan Pemilik Polisi dengan satu peluang untuk mendapatkan pendapatan yang lebih tinggi berbanding pendapatan purata yang diperoleh daripada deposit tetap dengan risiko lebih rendah berbanding dengan dana ekuiti, selama 
satu tempoh pelaburan jangka masa sederhana melalui pendedahan di dalam ekuiti-ekuiti Malaysia dan/atau sekuriti-sekuriti berkaitan ekuiti dan pendapatan tetap dan/atau sekuriti-sekuriti berkaitan pendapatan tetap. Pulangan akan diperoleh melalui 
pertumbuhan harga unit berbanding pengagihan pendapatan.
本基金旨在透过涉足大马股票与/或股票相关证券与债券和/或债务相关证券，让保单持有人在中期投资期限内，有机会赚取高过定期存款的平均收益，而风险又相对低于股票型基金。此基金透过单位价格增长
以赚取回酬，而非收益分配以赚取回报。

The Fund principally invests into a balanced portfolio consisting Malaysian equities and/or equity-related securities and fixed income and/or fixed income-related securities. The investment process involves seeking opportunities via active asset allocation and securities selection.  Portfolio management is focused on maintaining an optimally diversified portfolio of 
actively researched securities, using both the top-down and bottom-up approaches, to deliver maximum returns at an acceptable level of risks.
Dana secara prinsipnya dilaburkan ke dalam portfolio seimbang yang terdiri daripada ekuiti-ekuiti Malaysia dan/atau sekuriti-sekuriti berkaitan ekuiti dan sekuriti-sekuriti berkaitan pendapatan tetap. Proses pelaburan termasuk mencari peluang melalui peruntukan aset aktif dan pilihan sekuriti-sekuriti. Pengurusan portfolio adalah tertumpu ke atas mengekalkan 
pelbagai portfolio optimal sekuriti yang dikaji aktif, menggunakan kedua-dua pendekatan atas ke bawah dan bawah ke atas, untuk mendapatkan pulangan maksimum pada tahap risiko yang boleh diterima.
本基金主要投资在一个包含了大马股票与/或股票相关证券与债券和/或债务相关证券的组合。此基金的投资流程是透过积极的资产配置和证券拣选以寻找投资机会。投资组合管理注重于维持一个以经过深研的证券为中心， 同时使用自顶向下和自底向上的投资方法，在可接受的
风险水平下提供最大的回报。
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AmMetLife
Dividend Fund

The Fund aims to provide the Policy Owner with total returns primarily through investments in equities and/or equity-related securities of companies that offer sustainable dividend payments and attractive yields, emphasising on medium to long-term capital appreciation 
opportunities. Returns will be obtained via growth in unit price rather than income distribution.
Dana bertujuan untuk menyediakan Pemilik Polisi dengan jumlah pulangan terutamanya melalui pelaburan di dalam ekuiti dan/atau syarikat-syarikat sekuriti berkaitan ekuiti yang menawarkan pembayaran dividen yang berterusan dan hasil yang menarik, 
dengan penekanan ke atas peluang peningkatan modal jangka masa panjang. Peluang akan diperoleh melalui pertumbuhan harga unit berbanding pengagihan pendapatan.
本基金旨在透过投资在可持续派发股息与股息率可观的股票与/或股票相关证券的公司，为投资赚取全面回酬，并着重于中至长期资本增值的机会。 此基金透过单位价格增长以赚取回酬，而非收益分配以赚取回
报。

The Fund principally invests in a diversified portfolio of dividend-paying Malaysian equities and/or equity-related securities listed on Bursa Malaysia. The Fund primarily seeks companies that offer sustainable dividend yields and stable cash flow. The investment process involves seeking opportunities via active asset allocation and securities selection.  Portfolio 
management is focused on maintaining an optimally diversified portfolio of actively researched securities, using both the top-down and bottom-up approaches, to deliver maximum returns at an acceptable level of risks.
Dana secara prinsipnya dilaburkan ke dalam pelbagai portfolio ekuiti pembayar dividen Malaysia dan/atau sekuriti-sekuriti berkaitan ekuiti yang tersenarai di Bursa Malaysia. Dana tertumpu kepada syarikat -syarikat yang menawarkan hasil dividen berterusan dan aliran tunai yang stabil. Proses pelaburan termasuk mencari peluang melalui peruntukan 
aset aktif dan pilihan sekuriti. Pengurusan portfolio adalah tertumpu kepada  mengekalkan pelbagai portfolio optimal sekuriti-sekuriti yang dikaji aktif, menggunakan kedua-dua pendekatan atas ke bawah dan bawah ke atas, untuk mendapatkan pulangan maksimum pada tahap risiko yang boleh diterima.
本基金主要投资在大马交易所上市兼派发股息的大马股票与/或股票相关证券的多元化组合。本基金主要寻求可持续提供股息收益及拥有稳定现金流的公司。
此基金的投资流程是透过积极的资产配置和证券拣选以寻找投资机会。投资组合管理注重于维持一个以经过深研的证券为中心， 同时使用自顶向下和自底向上的投资方法，在可接受的风险水平下提供最大的回报。
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AmMetLife 
Equity Fund

The Fund aims to provide the Policy Owner with capital appreciation, over the medium to long-term investment horizon, mainly through investments in Malaysian securities with superior growth potential.
Returns will be obtained via growth in unit price rather than income distribution.
 Pemilik Polisi dengan peningkatan modal, melalui tempoh pelaburan jangka sederhana hingga jangka panjang terutamanya melalui pelaburan-pelaburan di dalam sekuriti-sekuriti Malaysia dengan potensi pertumbuhan yang tinggi. Pulangan akan diperolehi melalui 
pertumbuhan harga unit berbanding pengagihan pendapatan. 
本基金旨在透过投资在大马成长潜能卓越的证券，在中至长期内为保单持有人赚取资本增长。 此基金透过单位价格增长以赚取回酬，而非收益分配以赚取回报。

The Fund principally invests into a diversified portfolio of Malaysian equities and/or equity-related securities, as listed on Bursa Malaysia. The investment process involves seeking opportunities via active asset allocation and securities selection.  Portfolio management is focused on maintaining an optimally diversified portfolio of actively researched securities, using 
both the top-down and bottom-up approaches, to deliver maximum returns at an acceptable level of risks.
Dana secara prinsipnya dilaburkan ke dalam portfolio pelbagai ekuiti Malaysia dan/atau sekuriti-sekuriti berkaitan ekuiti, seperti yang tersenarai di dalam Bursa Malaysia. Proses pelaburan termasuk mencari peluang melalui peruntukan aset aktif dan pilihan sekuriti-sekuriti. Pengurusan portfolio adalah tertumpu ke atas mengekalkan pelbagai portfolio 
optimal sekuriti-sekuriti yang dikaji aktif, menggunakan kedua-dua pendekatan atas ke bawah dan bawah ke atas, untuk mendapatkan pulangan maksimum pada tahap risiko yang boleh diterima.
本基金主要投资在大马交易所上市的大马股票与/或股票相关证券的多元化组合。此基金的投资流程是透过积极的资产配置和证券拣选以寻找投资机会。投资组合管理注重于维持一个以经过深研的证券为中心， 同时使用自顶向下和自底向上的投资方法，在可接受的风险水平下
提供最大的回报。
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AmMetLife 
Tactical  Bond 
Fund1

The Fund seeks to achieve moderate capital appreciation over the medium to long-term horizon through investing mainly in a Target Fund : AmTactical Bond Fund, a Collective Investment Scheme (CIS) managed by AmFunds Management Berhad, where the Target 
Fund aims to provide income and to a lesser extent capital appreciation by investing primarily in bonds. Returns will be obtained via growth in unit price rather than income distribution.
Objektif dana adalah untuk mencapai peningkatan modal sederhana melalui tempoh jangka sederhana hingga jangka panjang melalui pelaburan terutamanya dalam Dana Sasaran:  Dana AmTactical Bond, sebuah Skim Pelaburan Kolektif (CIS) yang diuruskan oleh 
AmFunds Management Berhad, dimana objektif Dana Sasaran adalah untuk menyediakan pendapatan dan peningkatan modal yang kurang melalui pelaburan di dalam bon-bon.
Pulangan akan diperolehi melalui pertumbuhan harga unit berbanding pengagihan pendapatan.
本基金旨在透过投资在目标基金：AmTactical Bond 基金，一个由AmFunds Management Berhad 所管理的集体投资方案 (CIS)，以取得适中的资本增值，而目标基金藉着主要投资在债券，致力达成以赚取收益为主，资本
增值为次的投资目标。此基金透过单位价格增长以赚取回酬，而非收益分配以赚取回报。

A maximum of 95% will be invested into the Target Fund : AmTactical Bond Fund. The Target Fund’s investment strategy is to invest primarily in fixed income instruments, such as sovereign, quasi-sovereign and corporate bonds including convertible bonds. There is no minimum rating for a security purchased or held by the Target Fund.
Kadar maksimum sebanyak 95% akan dilaburkan ke dalam Dana Sasaran: Dana AmTactical Bond.
Strategi pelaburan Dana Sasaran adalah untuk melabur terutamanya dalam instrumen-instrumen berpendapatan tetap seperti bon-bon berdaulat, separa berdaulat dan korporat termasuk bon-bon boleh ubah. Tiada kedudukan minima bagi sekuriti-sekuriti yang dibeli atau dipegang oleh Dana Sasaran.
最高95%将投资在目标基金：AmTactical Bond 基金。该目标基金的投资策略将主要投资于固定收益工具，例如主权债券、准主权债券及企业债券，包括可换股债券。该目标基金所购买或持有的证券将不受风险评级的限制。
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AmMetLife Asia 
Pacific REITS 
Fund1

The Fund seeks to achieve moderate capital appreciation over the medium to long-term horizon, investing mainly in a Target Fund : AmAsia Pacific REITS Fund, a Collective Investment Scheme (CIS) managed by AmFunds Management Berhad, where the Target Fund aims to 
provide regular income and to a lesser extent, capital appreciation over the medium to long-term by investing in real estate investment trusts (REITs). Returns will be obtained via growth in unit price rather than income distribution. 
Objektif dana adalah untuk mencapai peningkatan modal sederhana melalui horizon jangka sederhana hingga jangka panjang, pelaburan terutamanya di dalam Dana Sasaran: Dana AmAsia Pasifik REITS, Skim Pelaburan Kolektif (CIS) yang diuruskan oleh AmFunds 
Management Berhad, dimana objektif Dana Sasaran adalah untuk menyediakan pendapatan berkala dan sedikit sebanyak, peningkatan modal melalui jangka panjang dengan melabur di dalam  amanah-amanah pelaburan hartanah (REITs). Pulangan akan diperolehi 
melalui pertumbuhan harga unit berbanding pengagihan pendapatan.
本基金旨在透过投资在目标基金：AmAsia Pacific REITS 基金，一个由AmFunds Management Berhad 所管理的集体投资方案 (CIS)，以取得适中的资本增值，而目标基金藉着投资在房地产投资信托(REITs)，致力在中至长期达成以赚
取定期收益为主，资本增值为次的投资目标。此基金透过单位价格增长以赚取回酬，而非收益分配以赚取回报。

A maximum of 95% will be invested into the Target Fund : AmAsia Pacific REITS Fund. The Target Fund’s investment strategy is to invest 70% to 98% of the Fund's NAV in REITs listed in the Asia Pacific region, which includes but not limited to Australia, Hong Kong, Japan, Malaysia, New Zealand, Singapore, South Korea, Taiwan and Thailand. In addition to 
country diversification, the Target Fund will also diversify into different REITs sectors such as residential, commercial and industrial. The Target Fund will hold between 2% to 30% of its Net Asset Value (NAV) in liquid assets.
Kadar maksimum sebanyak 95% akan dilaburkan ke dalam Dana Sasaran: Dana AmAsia Pasifik REITS. Strategi pelaburan Dana Sasaran adalah untuk melabur 70% sehingga 98% Dana-dana NAB di dalam REIT yang tersenarai di dalam rantau Asia Pasifik, yang termasuk tetapi tidak terhad kepada Australia, Hong Kong, Jepun, Malaysia, New Zealand, 
Singapura, Korea Selatan, Taiwan dan Thailand. Selain kepelbagaian negara, Dana Sasaran juga mempelbagaikan pelaburan di dalam sektor-sektor REIT yang berlainan seperti kediaman, komersial dan industri. Dana Sasaran akan memegang antara 2% sehingga 30% Nilai Aset Bersih (NAB) dalam bentuk aset cairan. 
最高95%将投资在目标基金：AmAsia Pacific REITS 基金。该目标基金的投资策略将投注70%至98%的基金净资产值于亚太地区的房地产投资信托基金，包括但不局限于澳洲，香港，日本，马来西亚，新西兰，新加坡，韩国，台湾及泰国。除了区分国家以进行多样化分散投资之外，该目标基金
也将根据不同类型的房地产投资信托基金，例如住宅型、商业型及工业型，以进行多样化投资。该目标基金将持有2%至30%的基金净资产值作为流动性资产。
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AmMetLife Oasis 
Islamic Equity 
Fund2

The Fund seeks to achieve capital appreciation over the medium to long- term via investments in: 1) Global Islamic Equity Fund, a Collective Investment Scheme (CIS) managed by AmFunds Management Berhad. 2) Shariah-approved equities listed on Bursa Malaysia. Returns will be 
obtained via growth in unit price rather than income distribution.
Dana berusaha untuk mencapai peningkatan modal sederhana bagi tempoh jangka masa sederhana hingga panjang melalui pelaburan di dalam: 1) Dana Global Islamic Equity, Skim Pelaburan Kolektif (CIS) yang diuruskan oleh AmFunds Management Berhad. 2) Ekuiti – ekuiti yang diluluskan 
Syariah dan tersenarai di Bursa Malaysia. Pulangan akan diperoleh melalui pertumbuhan harga unit berbanding pengagihan pendapatan.
本基金旨在透过投资在：1) Global Islamic Equity基金, 一个由AmFunds Management Berhad 所管理的集体投资方案 (CIS);和 2) 在大马交易所上市并符合伊斯兰教法的股票; 以赚取中至长期资本增值。此基金透过单位价格增长以赚
取回酬，而非收益分配以赚取回报。

A maximum of 95% will be invested into: A) The Target Fund: Global Islamic Equity Fund which feeds into the End Target Fund: Oasis Crescent Global Equity Fund, with investment in shares of global Shariah-compliant companies. B) Shariah-approved equities listed on Bursa Malaysia. The investment process involves seeking opportunities via active asset 
allocation and securities selection.
Kadar maksimum sebanyak 95% akan dilaburkan: A) Dana Sasaran: Dana Global Islamic Equity yang disalurkan ke dalam Dana Sasaran Akhir: Dana Oasis Crescent Global Equity, dengan melabur di dalam saham-saham syarikat-syarikat patuh Syariah global. B) Ekuiti-ekuiti yang diluluskan Syariah dan tersenarai di Bursa Malaysia. Proses pelaburan termasuk 
mencari peluang melalui peruntukan aset aktif dan pemilihan sekuriti..    
最高95%将投资在：A) Global Islamic Equity基金（目标基金）,以汇注到Oasis Crescent Global Equity 基金（最终目标基金），投资于符合伊斯兰教法的跨国公司股票。B) 在大马交易所上市并符合伊斯兰教法的股票。投资过程包括通过积极的资产配置和证券选择来寻找机会。
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AmMetLife 
Global Emerging 
Market Fund

The Fund seeks to achieve capital appreciation over the long-term horizon through investing in the Target Fund, AmGlobal Emerging Market Opportunities Fund, a Collective Investment Scheme (CIS) managed by AmFunds Management Berhad. AmGlobal Emerging Market Opportunities 
Fund seeks to provide capital growth primarily through investments in equities and equity-related securities of emerging market countries worldwide. Returns will be obtained via growth in unit price rather than income distribution.
Dana berusaha untuk mencapai peningkatan modal melalui pelaburan jangka panjang melalui pelaburan di dalam Dana Sasaran: Dana AmGlobal Emerging Market Opportunities, Skim Pelaburan Kolektif (CIS) yang diuruskan oleh AmFunds Management Berhad. Dana AmGlobal Emerging 
Market Opportunities berusaha untuk menyediakan pertumbuhan modal terutamanya melalui pelaburan dalam ekuiti dan sekuriti yang berkaitan dengan ekuiti di negara-negara yang baharu muncul di seluruh dunia. Pulangan akan diperoleh melalui pertumbuhan harga unit berbanding 
pengagihan pendapatan.
本基金旨在透过投资在目标基金AmGlobal Emerging Market Opportunities基金, 一个由AmFunds Management Berhad 所管理的集体投资方案 (CIS), 以赚取长期资本增值。AmGlobal Emerging Market Opportunities基金主要通过投资全球新兴市场
国家的股票和股票相关证券来提供资本增长。此基金透过单位价格增长以赚取回酬，而非收益分配以赚取回报。

A maximum of 95% of the Fund’s net asset Value (NAV) will be invested into the Target Fund, AmGlobal Emerging Market Opportunities Fund.
Kadar maksimum sebanyak 95% daripada Nilai aset bersih Dana (NAV) akan dilaburkan ke dalam Dana Sasaran, Dana AmGlobal Emerging Market Opportunities.    
基金资产净值 (NAV) 最高 95% 将投资在AmGlobal Emerging Market Opportunities基金（目标基金）。

Moderate to High /
Sederhana hingga Tinggi / 

中等至高

Long-term / 
Jangka Panjang /

长期

AmMetLife 
Global 
Agribusiness 
Fund

The Fund seeks to achieve capital appreciation over the long-term horizon through investing mainly in a Target Fund : Global Agribusiness Fund, a Collective Investment Scheme (CIS) managed by AmFunds Management Berhad, that invests in global agribusiness equities from agricultural 
commodities to consumer products. Agribusiness is a generic term that refers to the various businesses involved in food productions. Returns will be obtained via growth in unit price rather than income distribution. 
Dana berusaha untuk mencapai peningkatan modal melalui pelaburan terutamanya di dalam Dana Sasaran: Dana Global Agribusiness, sebuah Skim Pelaburan Kolektif (CIS) yang diuruskan oleh AmFunds Management Berhad yang melabur di dalam ekuiti-ekuiti perniagaan 
agro global daripada komoditi-komoditi agrikultur kepada produk-produk konsumer. Agribusiness adalah istilah generik yang merujuk kepada pelbagai perniagaan yang terlibat dalam pengeluaran makanan. Pulangan akan diperolehi melalui pertumbuhan harga unit 
berbanding pengagihan pendapatan.
本基金旨在透过投资在目标基金：Global Agribusiness基金，一个由AmFunds Management Berhad 所管理的集体投资方案 (CIS)，以赚取长期资本增值。此目标基金的投资涵盖了从农业商品至消费类产品的全球性农业股票。 农业企
业是指各项参与食品生产的业务之通用词。
此基金透过单位价格增长以赚取回酬，而非收益分配以赚取回报。

A maximum of 95% will be invested into the Target Fund : Global Agribusiness Fund, which feeds into the End Target Fund : DWS Global Agribusiness Fund, with similar objective and strategy. Note : The Fund Manager may adopt temporary defensive strategy by maintaining a maximum of 100% in liquid asset/cash weightings that may be inconsistent with the Fund’s principal 
investment and asset allocation strategy.  This defensive strategy may be necessary to protect the Fund’s investment in response to extremely adverse market, economic, political, or other conditions. In addition, the Target Fund may be replaced with other funds with similar objective, if in the view of the Fund Manager, the Target Fund no longer meets the intended investment objective, 
or when acting in the interest of the Policy Owner.
Kadar maksimum sebanyak 95% akan dilaburkan ke dalam Dana Sasaran : Dana Global Agribusiness yang disalurkan ke dalam Dana Sasaran Akhir: Dana DWS Global Agribusiness dengan objektif dan strategi yang sama. Nota: Pengurus Dana mungkin mengambil pendekatan strategi pertahanan dengan mengekalkan kecairan aset/tunai maksimum sebanyak 
100% yang mungkin tidak konsisten dengan prinsip pelaburan Dana dan strategi peruntukan aset. Strategi pertahanan ini mungkin perlu untuk melindungi dana pelaburan sebagai tindak balas kepada pasaran yang merudum, ekonomi, politik dan lain-lain keadaan. Tambahan pula, Dana Sasaran mungkin akan digantikan dengan dana-dana lain dengan 
objektif yang sama, jika pada pandangan Pengurus Dana, Dana Sasaran tidak lagi memenuhi objektif pelaburan yang dikehendaki atau apabila bertindak demi kepentingan Pemilik Polisi.
最高95%将投资在目标基金：Global Agribusiness 基金，以汇注到拥有类似目标与策略的最终目标基金：DWS Global Agribusiness 基金。备注：基金经理可能采取短暂性及不符合基金的投资宗旨与资产配置策略的防守性政策，即维持最高100%的流动性资产或现金比重。为了维护该基金的投资价
值，此防守性策略在极端不利的市场趋势、经济危机、政治动荡或其他不明朗情况下有可能被启动。除此之外，若在基金经理的评估下，或保单持有人利益考量下，该基金无法达成预定的投资目标，该目标基金也可能被其他具相似投资目标的基金取代。

Moderate to High /
Sederhana hingga Tinggi /

中等至高

Long-term / 
Jangka Panjang /

长期

AmMetLife 
Precious Metals 
Fund2

The Fund seeks to achieve capital appreciation over the medium to long-term horizon through investing mainly in a Target Fund: AmPrecious Metals Securities Fund, a Collective Investment Scheme (CIS) managed by AmFunds Management Berhad, that invests in a portfolio of global Shariah-
compliant equities, Shariah-compliant equity-related securities and/or Islamic collective investment schemes such as Islamic exchange-traded funds related to gold, silver, platinum or other precious metals or minerals.  
Returns will be obtained via growth in unit price rather than income distribution.
Dana berusaha untuk mencapai peningkatan modal melalui pelaburan jangka sederhana hingga jangka panjang terutamanya di dalam Dana Sasaran: Dana AmPrecious Metals Securities, sebuah Skim Pelaburan Kolektif (CIS) yang diuruskan oleh AmFunds Management Berhad yang melabur di 
dalam portfolio ekuiti-ekuiti global yang patuh Syariah, sekuriti-sekuriti berkaitan dengan ekuiti yang patuh Syariah dan/atau skim pelaburan kolektif Islam seperti dana dagangan bursa Islam yang berkaitan emas, perak, platinum, logam atau mineral berharga yang lain.
Pulangan akan diperoleh melalui pertumbuhan harga unit berbanding pengagihan pendapatan.
本基金旨在透过投资在目标基金：AmPrecious Metals Securities 基金，一个由AmFunds Management Berhad 所管理的集体投资方案 (CIS) ，以赚取中至长期资本增值。此目标基金投资在符合伊斯兰教法的全球股票、符合伊斯兰教法
的股票相关证券和/或伊斯兰集合投资计划（例如与黄金、白银、铂金或其他贵金属或矿物相关的伊斯兰交易所交易基金）的投资组合。
此基金透过单位价格增长以赚取回酬，而非收益分配以赚取回报。

A maximum of 95% of the Fund’s Net Asset Value (NAV) will be invested into the Target Fund: AmPrecious Metals Securities Fund. Note : The Fund Manager may adopt temporary defensive strategy by maintaining a maximum of 100% in liquid asset/cash weightings that may be inconsistent with the Fund’s principal investment and asset allocation strategy.  This defensive strategy 
may be necessary to protect the Fund’s investment in response to extremely adverse market, economic, political, or other conditions.  In addition, the Target Fund may be replaced with other funds with similar objective, if in the view of the Fund Manager, the Target Fund no longer meets the intended investment objective, or when acting in the interest of the Policy Owner.
Kadar maksimum sebanyak 95% daripada Nilai Asset Bersih (NAB) Dana akan dilaburkan ke dalam Dana Sasaran: Dana AmPrecious Metals Securities. Nota: Pengurus Dana mungkin mengambil pendekatan strategi pertahanan dengan mengekalkan kecairan aset/tunai maksimum sebanyak 100% yang mungkin tidak konsisten dengan prinsip pelaburan Dana dan strategi 
peruntukan aset. Strategi pertahanan ini mungkin perlu untuk melindungi dana pelaburan sebagai tindak balas kepada pasaran yang merudum, ekonomi, politik dan lain-lain keadaan. Tambahan pula, Dana Sasaran mungkin akan digantikan dengan dana-dana lain dengan objektif yang sama, jika pada pandangan pengurus Dana, Dana Sasaran tidak lagi 
memenuhi tujuan objektif pelaburan yang dikehendaki atau apabila bertindak demi kepentingan Pemilik Polisi.
基金资产净值 (NAV) 最高 95% 将投资在 AmPrecious Metals Securities 基金（目标基金）。 备注：基金经理可能采取短暂性及不符合基金的投资宗旨与资产配置策略的防守性政策，即维持最高100%的流动性资产或现金比重。为了维护该基金的投资价值，此防守性策略在极端不利的市场趋势、经济
危机、政治动荡或其他不明朗情况下有可能被启动。除此之外，若在基金经理的评估下，或保单持有人利益考量下，该基金无法达成预定的投资目标，该目标基金也可能被其他具相似投资目标的基金取代。

Moderate to High /
 Sederhana hingga Tinggi /

中等至高

Medium to long term / 
Jangka Sederhana hingga /

Jangka Panjang
中至长期

AmMetLife 
China A-Shares 
Fund

The Fund seeks to achieve capital appreciation over the long-term via investments in AmChina A-Shares Fund – RM Class, a Collective Investment Scheme (CIS) issued by AmFunds Management Berhad.
Returns will be obtained via growth in unit price rather than income distribution. 
Dana berusaha untuk mencapai peningkatan modal melalui pelaburan jangka panjang di dalam Dana AmChina A-Shares – Kelas RM, sebuah Skim Pelaburan Kolektif (CIS) yang diuruskan oleh AmFunds Management Berhad. Pulangan akan diperoleh melalui pertumbuhan 
harga unit berbanding pengagihan pendapatan.
本基金旨在透过投资在 AmChina A-Shares 基金 – RM Class，一个由AmFunds Management Berhad 所管理的集体投资方案 (CIS)，以赚取长期资本增值。此基金透过单位价格增长以赚取回酬，而非收益分配以赚取回报。

A maximum of 95% will be invested into AmChina A-Shares Fund – RM Class (Target Fund), which feeds into Allianz China A-Shares Fund - AT (USD) (End Target Fund), which invests primarily in the A-shares equity markets of the People’s Republic of China (PRC).
Kadar maksimum sebanyak 95% akan dilaburkan ke dalam Dana AmChina A-Shares – Kelas RM (Dana Sasaran), yang disalurkan ke dalam Dana Allianz China A-Shares – AT (USD) (Dana Sasaran Akhir), dengan pelaburan tertumpu di dalam pasaran ekuiti A-Shares Republik Rakyat China (RRC).
最高 95% 将投资在 AmChina A-Shares 基金 – RM Class (目标基金)，以汇注到 Allianz China A-Shares-AT (USD)基金(最终目标基金)，该基金主要投资在中华人民共和国（中国）的 A- Shares 股票市场。

Very High /
Sangat Tinggi/ 

很高

Long-Term / 
Jangka Panjang /

长期

AmMetLife 
Positive Change 
Fund

The Fund seeks to achieve capital appreciation over the long-term via investments in Sustainable Series-Positive Change Fund – RM-Hedged Class, a Collective Investment Scheme (CIS) issued by AmFunds Management Berhad.
Returns will be obtained via growth in unit price rather than income distribution.
Dana berusaha untuk mencapai peningkatan modal melalui pelaburan jangka panjang di dalam Dana Sustainable Series – Positive Change – Kelas RM-Hedged, sebuah Skim Pelaburan Kolektif (CIS) yang diuruskan oleh AmFunds Management Berhad. Pulangan akan 
diperoleh melalui pertumbuhan harga unit berbanding pengagihan pendapatan.
本基金旨在透过投资在 Sustainable Series-Positive Change基金 – RM Hedged Class，一个由 AmFunds Management Berhad 所管理的集体投资方案 (CIS)，以赚取长期资本增值。此基金透过单位价格增长以赚取回酬，而非收益分配以赚取回报。

A maximum of 95% will be invested into Sustainable Series-Positive Change Fund –RM-Hedged Class (Target Fund), which feeds into Baillie Gifford Worldwide Positive Change Fund - Class B (USD) (End Target Fund), which invests primarily in the equities of companies whose products, behaviour and/or services make a positive social impact.
Kadar maksimum sebanyak 95% akan dilaburkan ke dalam Dana Sustainable Series-Positive Change - Kelas RM-Hedged (Dana Sasaran), yang disalurkan ke dalam Dana Baillie Gifford Worldwide Positive Change - Kelas B (USD) (Dana Sasaran Akhir), dengan pelaburan tertumpu di dalam ekuiti syarikat yang produk, sifat dan/atau perkhidmatannya memberi 
kesan sosial yang positif.
最高 95% 将投资在 Sustainable Series-Positive Change 基金 – RM-Hedged Class (目标基金)，以汇注到 Baillie Gifford Worldwide Positive Change - Class B (USD) 基金(最终目标基金)，该基金主要投资在其产品，行为和/或服务对社会产生积极影响的公司股票。

High to Very High / 
Tinggi hingga Sangat Tinggi / 

高至很高

Long-Term / 
Jangka Panjang /

长期

AmMetLife 
Income and 
Growth Fund

The Fund seeks to achieve capital appreciation over the long-term via investments in  Income and Growth Fund – RM-Hedged Class, a Collective Investment Scheme (CIS) issued by AmFunds Management Berhad. Returns will be obtained via growth in unit price rather than income 
distribution.
Dana berusaha untuk mencapai peningkatan modal melalui pelaburan jangka panjang di dalam Dana Income and Growth – Kelas RM-Hedged, sebuah Skim Pelaburan Kolektif (CIS) yang diuruskan oleh AmFunds Management Berhad. Pulangan akan diperoleh melalui pertumbuhan harga unit 
berbanding pengagihan pendapatan.
本基金旨在透过投资在 Income and Growth基金 – RM-Hedged Class, 一个由 AmFunds Management Berhad 所管理的集体投资方案 (CIS)，以赚取长期资本增值。此基金透过单位价格增长以赚取回酬，而非收益分配以赚取回报。

A maximum of 95% will be invested into Income and Growth Fund – RM-Hedged Class (Target Fund), which feeds into Allianz Income and Growth Fund–AM (USD) (End Target Fund), which invests primarily in equities, debt securities and convertible securities.
Kadar maksimum sebanyak 95% akan dilaburkan ke dalam Dana Income and Growth – Kelas RM-Hedged (Dana Sasaran), yang disalurkan ke dalam Dana Allianz Income and Growth – AM (USD) (Dana Sasaran Akhir), dengan pelaburan tertumpu di dalam ekuiti, sekuriti hutang dan sekuriti boleh tukar.
最高 95% 将投资在 Income and Growth 基金 – RM-Hedged Class (目标基金)，以汇注到 Allianz Income and Growth 基金–AM (美元) (最终目标基金)，该基金主要投资在股票，债务证券和可转换证券。

Moderate to High /
 Sederhana hingga Tinggi /

中等至高

Long-Term / 
Jangka Panjang /

长期

AmMetLife 
Global Dividend 
Fund

The Fund seeks to achieve capital appreciation over the long term* by investing in Global Dividend Fund – RM Class, a Collective Investment Scheme (CIS) managed by AmFunds Management Berhad.
Notes: * Long term refers to an investment horizon of at least five (5) years. Returns will be obtained via growth in unit price rather than income distribution.
Dana berusaha untuk mencapai peningkatan modal melalui pelaburan jangka panjang* di dalam Dana Global Dividend – Kelas RM, sebuah Skim Pelaburan Kolektif (CIS)yang diuruskan oleh AmFunds Management Berhad.
Nota: * Jangka panjang merujuk kepada tempoh pelaburan sekurang-kurangnya lima (5) tahun. Pulangan akan diperoleh melalui pertumbuhan harga unit berbanding pengagihan pendapatan.
本基金旨在透过投资在 Global Dividend 基金 - RM Class 一个由 AmFunds Management Berhad 所管理的集体投资方案 (CIS)，以赚取长期*资本增值。
注: *长期指至少五 (5)年的投资期限。
此基金透过单位价格增长以赚取回酬，而非收益分配以赚取回报。

A maximum of 95% will be invested into Global Dividend Fund – RM Class (Target Fund), which feeds into Fidelity Funds – Global Dividend Fund (End Target Fund), which invests in global equities.
Kadar maksimum sebanyak 95% akan dilaburkan ke dalam Dana Global Dividend – Kelas RM (Dana Sasaran), yang disalurkan ke dalam  Dana Fidelity – Global Dividend (Dana Sasaran Akhir), dengan pelaburan di dalam ekuiti global.
最高 95% 将投资在 Global Dividend 基金 – RM Class (目标基金)，以汇注到 Fidelity 基金 – Global Dividend 基金 (最终目标基金)，投资于全球股票。

High / 
Tinggi/

高

Long-Term / 
Jangka Panjang /

长期

AmMetLife NDX 
Fund

The Fund aims to provide capital growth by investing in the Target Fund, AmTech Nasdaq-100 Fund – RM Class, a Collective Investment Scheme (CIS) managed by AmFunds Management Berhad. Returns will be obtained via growth in unit price rather than income distribution.
Dana bertujuan untuk menyediakan pertumbuhan modal  di dalam Dana Sasaran, Dana AmTech Nasdaq-100 - Kelas RM, sebuah Skim Pelaburan Kolektif (CIS) yang diuruskan oleh AmFunds Management Berhad. Pulangan akan diperoleh melalui pertumbuhan harga unit berbanding 
pengagihan pendapatan.
本基金旨在透过投资在目标基金: AmTech Nasdaq-100 基金 – RM Class,  一个由AmFunds Management Berhad 所管理的集体投资方案 (CIS)， 以实现资本增值。此基金透过单位价格增长以赚取回酬，而非收益分配以赚取回报。

A maximum of 95% will be invested into AmTech Nasdaq-100 Fund – RM Class (Target Fund), which feeds into Invesco NASDAQ 100 ETF (End Target Fund), which invests in securities that comprise NASDAQ-100 Index.
Kadar maksimum sebanyak 95% akan dilaburkan ke dalam Dana AmTech Nasdaq-100 – Kelas RM (Dana Sasaran), yang disalurkan ke dalam Invesco NASDAQ 100 ETF (Dana Sasaran Akhir), dengan pelaburan di dalam sekuriti yang merangkumi NASDAQ-100 Index.
最高 95% 将投资在 AmTech Nasdaq-100 基金 – RM Class (目标基金)，以汇注到 Invesco NASDAQ 100 ETF (最终目标基金)，投资于构成 NASDAQ-100 指数的证券。
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高
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Key Features / 
Ciri-Ciri Utama / 
基金项目

1 	 Not applicable for AmMetLife Wealth
2 	 This investment-linked plan is not a Shariah-compliant plan.  However, investments of these funds are in Shariah-approved securities.
	 IMPORTANT NOTICE:	 • �You must understand the risks associated with investing in investment-linked funds, understand your tolerance for risks, and make an informed decision before investing 

in any investment-linked fund.
			   • This is an insurance product that is tied to the performance of the underlying assets, and is not a pure investment product such as unit trusts.

1 	 Tidak terpakai untuk AmMetLife Wealth.
2 	 Pelan berkaitan pelaburan ini bukan produk patuh Syariah. Walau bagaimanapun, dana-dana dilaburkan di dalam sekuriti-sekuriti yang diluluskan oleh Syariah.
	 NOTIS PENTING:	 •  �Anda harus faham risiko-risiko berkaitan dengan pelaburan di dalam dana berkaitan pelaburan, memahami tahap risiko yang anda boleh ambil dan membuat keputusan 

yang tepat sebelum membuat pelaburan di dalam sebarang dana berkaitan pelaburan.
			   •  Ini adalah produk insurans yang terikat dengan prestasi aset-aset sandaran dan bukanlah produk pelaburan seperti unit amanah.

1 	 适用于所有的投资联结寿险保单除了AmMetLife Wealth。
2 	 本投资联结保险计划本身不是一个符合回教教法Shariah的保险产品。然而，这些基金是投资于符合回教教法Shariah的证券。
	 重要事项：	 • 您必须明白投资联结保单的相关风险以及了解您的风险容限，在投资此产品前做出明智的决定。
		  • 这是一项依据基金相关资产表现的保险产品。它不是一项类似单位信托的纯投资产品。

Am
l/S

um
ma

ry 
of 

Fu
nd

s -
 -1

22
5

Call 1300 88 8800 or log on to ammetlife.com A PIDM member


